
             Protokoll styrelsemötet Kv. Nätet 2018-06-11 

 

 

Närvarande: Gudrun Samuelsson Jenny Juhlin Hans Hultman Lennart Thörnberg Christer Carlsson Tony Jonsson 

Mikael Karlsson Jonas Risell Anderas Johansson och Bernt Karlsson. 

 

1.Mötets öppnande 

Ordförande Christer Carlsson öppnade mötet.          

 

2.Dagordningen. 

Dagordningen fastställdes. 

 

3. Protokollsjustering. 

Gudrun Samuelsson valdes att justera protokollet. 

 

4. Föregående protokoll. 

Föregående mötets protokoll upplästes och godkändes. 

 

5.Kassarapport 

Fyra fastigheter har inte betalat kvartalsavgiften tills den 11/6                                                         

Kontouppgifterna följer med protokollet som bilaga.                                                                

 

6.Området. 

Styrelsen beslöt att se över avtalet med riksbyggen ang. skötsel av området.Det har kommit 

in  många klagomål ,och vi har svårt att få jobb utförda.                                                                                                                           

Markering av parkeringsplatserna togs upp på mötet. Frågan hänskjuts till års-stämman i 

september.                                                                                                                                   

Underhåll av garagen kom upp på mötet, vilket styrelsen inte har med att göra, eftersom de 

är privata, men de är byggda på samfällighetens mark.                                                                 

Däremot kan styrelsen uppmana ägare till garagen att underhålla dem , så de inte förfaller 

som tyvärr vissa börjar att göra.  



  Styrelsen vill uppmana boende.  När vi kör in med bilarna i området( som är tillåtet för av 

och påstigning eller för att lasta på eller av)  kör sakta och försiktigt. Tänk på att det finns 

lekande barn, här gäller låga hastigheter. 

 

7. Skrivelser/Rapporter 

 Mail har kommit från fastighetsägare ang, gästparkeringsplatserna. Det finns boende i 

området som använder dessa som egna, vilket inte får förekomma. Gästparkeringarna är 

till för gäster. Skrivelser har kommit om skällande hundar, vilket styrelsen har svarat på att 

det är något som får klaras upp mellan grannar och inte faller på styrelsen arbete.      

 

8.Övriga frågor.                                                                  

Boende på laxgatan anser att belysningen på infarten är svag och en ny stolparmatur bör 

sättas upp.  Styrelsen har fått mail om att belysningen var dålig på parkeringsplatserna 

framför Ålgränd 1 och Gäddgränd 2 där garagen saknas.                                                                                             

Styrelsen måste utreda hur vi skall göra, som vi får återkomma om senare.                              

Det fattas fortfarande två personer till valberedning i samfällighetsföreningen, vi 

uppmanar fastighetsägarna att ställa upp, hör av er till styrelsen.  

 

9.Nästa möte. 

Nästa möte måndag den 6 augusti kl 18,30  2018 

 

10. Avslutning. 

Ordförande Christer Carlsson tackade för det gångna verksamhets året, eftersom det tar slut 

den  30 juni och avslutade mötet. 

 

 

………………………………………………….                                                           ………………………………………    

ordförande :Christer Carlsson                                                               Sekreterare; Bernt Karlsson 

 

 

 

……………………………………………………..                                                                                                    

Justeras; Gudrun Samuelsson 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


